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Verslag van de Algemene Ledenvergadering op 12 april 2023 

 

Aanwezig : 43 leden, waarvan zes bestuursleden 

1. Opening  

Met een hartelijk welkom, in het bijzonder aan de ambachtsheer van Zoetermeer, de heer 
Rob Visser, opent voorzi er Jan de Ruiter de vergadering. In zijn openingswoord memoreert 
hij met name de grote groep vrijwilligers van het HGOS, die al vele jaren veel en diverse  
ac viteiten organiseren en daarmee ook de vereniging op de ‘plaatselijke ‘ kaart ze en.  

Ook de benodigde herijking van de vereniging komt in zijn openingswoord aan bod. Het 
ledenaantal loopt terug, de belangstelling voor het werk als vrijwilliger of als bestuurslid is al 
jaren tanende. Wat zijn de oorzaken?  Is het de algemene maatschappelijke trend zoals wij 
dat ook van andere verenigingen horen? Wij gaan in ieder geval de uitdaging aan om 
antwoord te zoeken op deze vraag en op vele ander organisatorische vragen. 

De voorzi er besluit zijn openingswoorden met een oproep aan de aanwezigen om 
eventuele sugges es te melden bij het bestuur en eens na te denken of men op een of 
andere manier een bijdrage kan leveren aan de vereniging. En kan dat niet structureel dan is 

jdelijk of op projectbasis ook zeer welkom! 

2. Mededelingen en ingekomen stukken  

Alle stukken voor de vergadering van vanavond staan in ’t Seghen Waert of op onze website. 
Voor belangstellenden zijn ook setjes met stukken beschikbaar. 

Bericht van verhindering is ontvangen van de dames Koopmans, Vijverberg-Kalkema, de Kler-
Kuipers,  Bout en van de heren Bakker, Boer, Boonekamp, Van Dijk, Van Domburg, De Kler en 
Kool. 

Er zijn geen ingekomen stukken. 

3. Verslag van de ALV op 14 april 2022 

Het verslag wordt vastgesteld.  

 



 

2 
 

 
4. Jaarverslag 2022 

Het verslag wordt vastgesteld en zal samen met de jaarrekening en verantwoording over 
2022, vóór 30 april 2023 aan de Gemeente worden gezonden voor de defini eve vaststelling 
van de subsidie over 2022.  

5. Jaarrekening en verantwoording over 2022 

Op  gestelde vragen wordt geantwoord dat de hoge kosten van het bord over Huis Palenstein 
te maken hebben met de werkzaamheden die verricht moesten worden om originele stenen 
als omlijs ng te gebruiken. 

 De liquiditeit is afgenomen omdat toegekende subsidies in 2021 werden ontvangen en de 
betalingen van de betreffende facturen  (pas) in 2022 plaats vonden. Het saldo in 2021 was 
dus ietwat gefla eerd.  

De stukken worden vastgesteld en zullen samen met het jaarverslag 2022 aan de Gemeente 
worden gezonden. 

6. Verslag van de kascontrolecommissie 

De heer E. Fanoy leest het verslag van de commissie voor en aan de penningmeester en het 
volledige bestuur wordt decharge verleend voor het gevoerde financiele beleid.  

7. Benoeming nieuw lid van de kascontrole-commissie 

Mevrouw M. van der Velden hee  twee jaar in de commissie gezeten en is volgens de 
statuten niet herkiesbaar. De voorzi er bedankt haar voor haar inzet. Met instemming van 
de vergadering zal naast de heer E. Fanoy, de heer J. van Es zi ng nemen in de kascontrole-
commissie van 2023. Als reserve-lid wordt de heer P. Albers aangewezen.  

8. Voorstel tot verhoging van de contribu e per 1 januari 2024 

Het bestuur stelt voor om de contribu e met ingang van 2024 te verhogen tot €21,00 per 
jaar. Sinds 2017 bedraagt de contribu e € 18,00 per jaar. Argumenten voor de verhoging zijn 
onder meer : de nega eve ontwikkeling van de gerealiseerde inkomsten, met name de 
contribu e opbrengsten en de dona es. Ook de toename van de huisves ngskosten door 
veel hogere energielasten en zakelijke belas ngen ( OZB/WOZ ) maakt een verhoging 
noodzakelijk. Uiteraard zijn er  ook veel maatregelen genomen om zo zuinig mogelijk met 
energie om te gaan. Weliswaar kleine maatregelen maar alle kleintjes helpen! 

Naast een verhoging van de contribu e vraagt het bestuur aan de leden om na te gaan of 
een eenmalige of structurele dona e mogelijk is. HGOS hee  immers de ANBI status zodat 
fiscaal een extra a rekpost mogelijk is.  

Het voorstel wordt door de leden goedgekeurd met de toezegging van het bestuur nog eens 
te kijken naar de contribu e voor gezinsleden.  

9. Jaarplan en begro ng 2024 
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Het bestuur vraagt uitstel tot uiterlijk eind juli 2023 voor deze onderwerpen omdat er nog 
teveel onzekerheden zijn om een realis sch plan met begro ng op te stellen en vanavond  
voor te leggen. De onzekerheden betreffen onder meer : de hoge energiekosten en 
eventuele ondersteuning van de gemeente; mogelijke subsidies van de gemeente voor 
ac viteiten in het kader van het 75-jarig bestaan van HGOS in 2024. Gesprekken met 
gemeente en Museum De Voorde over de erfgoedcollec e van Zoetermeer zijn nog gaande 
en de uitkomst daarvan is onduidelijk. 

In de discussie over de vraag wat er na slui ng van Museum De Voorde moet gebeuren hee  
het HGOS voorgesteld om in Zoetermeer een erfgoedcentrum op te richten. De direc e van 
Museum De Voorde wil de hele collec e via een LAMO-procedure afstoten, waarop iedereen 
in Nederland hiervoor zijn interesse kan tonen. HGOS is het niet eens met dit voornemen en 
wil dat de des jds door ons overgedragen objecten zoals toen overeengekomen nu eerst aan 
het HGOS worden aangeboden. De gesprekken daarover verlopen uiterst moeizaam en een 
gerechtelijke procedure wordt niet uitgesloten. 

Het bestuur stelt voor het jaarplan en de begro ng uiterlijk in juli van dit jaar per mail aan de 
leden te sturen, waarop de leden kunnen reageren. Voor 31 augustus 2023 moeten de 
stukken worden vastgesteld vanwege de subsidie-aanvraag 2024 bij de gemeente. De leden 
worden dan zo mogelijk via ’t Seghen Waert daarover geinformeerd.  

De vergadering gaat akkoord met het voorstel. 

10. Uitlo ng vier obliga es 

De obliga es nrs  11, 31, 19 en 14 worden uitgeloot voor aflossing. De houders worden zo 
spoedig mogelijk per mail geinformeerd over de uitbetaling, die rond 1 september 2023 zal 
plaatsvinden. 

11. Bestuurszaken 

De voorgestelde herbenoeming van de heren Van der Burg ( Commissie Historisch Erfgoed) 
en Nieuwenhuijsen ( Werkgroep Film) als bestuurslid wordt door de leden goedgekeurd. 

12. Rondvraag  

Op verzoek van een aantal vragenstellers zegt het bestuur toe nogmaals onderzoek te doen 
naar haalbaarheid van het aanbrengen en gebruiken van zonnepanelen. 

Ook een mogelijkheid van automa sche incasso van de contribu e wordt op verzoek door 
het bestuur nader bekeken. 

De voorzi er vraagt aandacht voor de exposi e “Vrijheid en Verzet “ die op 29 april 2023 om 
14.00 uur door wethouder Blansjaar en enkele scouts, in Dorpsstraat 132 wordt geopend. 

13. Slui ng 

De voorzi er bedankt alle aanwezige leden voor hun deelname en betrokkenheid en sluit de 
vergadering. 

Na een korte pauze worden twee films van de Werkgroep Film vertoond. 


